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Uit betrouwbare bron hebben wij vernomen, dat er tijdens de bewonersavond op 18 oktober, door 
wethouder Steeghs gesteld dat het aantal leden van de sportverenigingen(clubs) gelegen op of 
rond het Molenbroek terugloopt.  
 
1. Is deze uitspraak gedaan door wethouder Steeghs?  
2. Klopt het dat het totale aantal leden voor alle verenigingen/clubs terugloopt?  
3. Graag ontvangen wij een overzicht van het aantal leden, per sportclub van de afgelopen 5 jaar.  
 
 
 
Vraag nr. 1  Is deze uitspraak gedaan door wethouder Steeghs?  
 
Antwoord: 
Nee, Wethouder Steeghs heeft enkel toegelicht dat er verenigingen zijn die groeien in 
ledenaantal en verenigingen zijn die krimpen. 
 
Vraag nr. 2 Klopt het dat het totale aantal leden voor alle verenigingen/clubs 
terugloopt?  
Antwoord: 
Nee, er zijn diverse verenigingen die groeien in ledenaantal en verenigingen die krimpen. 
 
Vraag nr. 3 Graag ontvangen wij een overzicht van het aantal leden, per 
sportclub van de afgelopen 5 jaar.  
 
Antwoord: 
Zie bijlage 1 een overzicht van de teamaantallen van de 12 buitensportclubs. De opgave 
voor sportseizoen 2023-2024 is uitgezet bij de verenigingen, maar nog niet volledig 
ontvangen. 
 
 


